

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302356029	+ 8 8 8	35, 36	12-12-2014	CHINA INVESTMENT FUND COMPANY LIMITED 香港 中環港景街 1 號 國際金融中心 一期 27 樓 2701 室	天標知識產權代理有限公司 香港 九龍尖沙咀加連威老道 14號 加連威大廈4樓A座
302356038	A. China brossmane fined Company Limited THE REPORT OF THE PROPERTY AND T	35, 36	12-12-2014	CHINA INVESTMENT FUND COMPANY LIMITED 香港 中環港景街 1 號 國際金融中心 一期 27 樓 2701 室	天標知識產權代理有限公司 香港 九龍尖沙咀加連威老道 14號 加連威大廈4樓A座
302356056	B. (HOLDOTHOUS INDICATION IN DEPOSIT OF CHICA PRODUCTION CONTROL IN THE CHICA PRODUCTION IN THE CHICA	00, 00	12-12-2014	CHINA INVESTMENT FUND COMPANY LIMITED 香港 中環港景街 1 號 國際金融中心 一期 27 樓 2701 室	天標知識產權代理有限公司香港 九龍尖沙咀加連威老道14號 加連威大廈4樓A座

公報編號 Journal No.: 759 公布日期 Publication Date: 20-10-2017

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

304161889

^ **连比** 链知35, 36, 38, 41, 42, 45

04-08-2017

The Straits ROWDGET W. YOUNG & CO. 3RD FLOOR, WINGS BUILDING, Network Pte.

Ltd.

110-116 QUEEN'S ROAD

#24-00, Level 24, Tower 1, One

Raffles Place, Singapore 048616 CENTRAL, HONG KONG.

304192443



28-07-2017

和合珠寶有限公司 (HEHE JEWELLERY LIMITED) 香港 上環文咸西 街 59-67 號 金日 集團中心 14樓 E 室

恒域商務諮詢有限公司 香港 上環文咸西街 59-67 號 金日集團中心 14樓 E室